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R o k o v a n i e 

 
1.) Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Ing. Daniela Trňanová, MBA. 

Privítala prítomných. Po kontrole prezenčnej listiny skonštatovala, že zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné (prítomných 5 poslancov obecného zastupiteľstva).  

Neprítomní: Juraj Harmady, Jozef Mäsiar, Erik Kúdela, Ing. Peter Hríbik,  

Poslanci mali v písomných podkladoch k dispozícii program rokovania (pozvánka je prílohou 

č. 1 tejto zápisnice).  

Starostka obce otvorila rozpravu k návrhu programu rokovania.  

Prebehlo hlasovanie o programe 35. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 5 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Miloš Bagola, Ing. Eva 

Sedliaková  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 551/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva. 

Kvórum 5/4 

 

2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku určujem: Ing. Danielu Višňovú, pracovníčku OcÚ. 

Za overovateľov určujem: Ing. Evu Sedliakovú, Ing. Miloša Bagolu 

Návrhová komisia: Ing. Dušan Huszár, Ing. František Vyskočil 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 4 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Miloš Bagola,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 1 

Ing. Eva Sedliaková 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 552/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje členov návrhovej komisie. 

 

3.) Kontrola plnenia uznesení od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Správu o kontrole plnenia uznesení od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva predniesol 

hlavný kontrolór obce Ing. Milan Obický. Starostka obce otvorila k danému bodu rozpravu, 

neboli podané pripomienky.  

 

18:31 prišiel poslanec Ing. Erik Kúdela 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

 

Uznesenie č. 553/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

4.) Informácia o činnosti komisií pri obecnom zastupiteľstve od ostatného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva 

Informáciu o činnosti komisií predniesli predsedovia jednotlivých komisií. Starostka obce 

otvorila k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 554/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informáciu o činnosti komisií pri obecnom 

zastupiteľstve od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

5.) Informácia o činnosti obecnej rady od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Informáciu o činnosti obecnej rady predniesol člen obecnej rady poslanec Ing. Peter Hríbik.  

Starostka obce otvorila k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 555/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obecnej rady od  

ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  
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6.) Informácia o činnosti obce od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Informáciu o činnosti obce predniesla Ing. Andrea Krištofová.  

Obecné zastupiteľstvo č. 35/20221 

Informácia o činnosti obce  k 14.6.2021 (od 8.4.2022) 

Registrovaný sociálny 

podnik 

• Školská bytovka –  montáž a frézovanie prahov, 

požiarnych dverí, oprava hrán schodov + zvýraznenie žlto-

čiernou páskou, montovanie kuchynských batérií + 

odpadov, montáž zadných čiel skriniek, políc, uchytenie 

elektrospotrebičov, montáž schránok, hasiacich prístrojov, 

zakopávanie a zapieskovanie káblov pri bytovke (červenou 

fóliou) Úprava a montáž 2 ks kuchynské linky, Vysprávka 

nerovností, Montáž zástien a spotrebičov               
 

• Úprava terénu – vyrovnávanie Továrenská ulica 

• výsadba stromov -  oplocovanie vysadených stromov 

• likvidovanie opustených hrobov 

• čistenie Hrúštia 

• vysťahovanie miestnosti pre zubára,  

• Petangové ihrisko 

• Pieskovanie futbal. ihriska 

• Maľovanie interiéru – kaštieľ  -spoločné 

priestory                   

• Údržbárske práce, sťahovanie nábytku   

• Cintorín – kosenie, oprava lavičiek            

• Zberný dvor – triedenie, upratovanie, zvoz  

• Zdravotné stredisko – údržbárske práce, sťahovanie 

nábytku  

• Amfiteáter – kosba, údržbárske práce     

• Zvoz odpadov v obci      

• Upratovanie obecných budov, ZS, KD, OcÚ   

• Verejná zeleň – údržba, kosba park, okopávanie   

• Školská bytovka – údržbárske práce    

• Pomník padlých –úprava terénu    

• Demontáž a odvoz prístrešku Urbanko                   

- Nakúpené stoličky do KD vykládka, umiestenie, 

odkladanie starých, odpredaj  

- úprava plôch a vyrovnávanie terénu pred kosením – park 

- kosba po celej dedine, hrabanie a zametanie po kosení 

prípravné práce pred podujatím  

- polievanie vysadených drevín 

Obec – administratíva 

+ mimoriadne 

- Organizovanie pohrebných obradov  

- Roznášanie výmerov TKO 

- Havaria kuchynka  

- Opatrovateľky, opatrovaný - nábor 

- Hrabanie po kosbe – oslovenie občanov 

Školská bytovka 

- Skolaudovaná plynová kotolňa 

- Podpísané nájomné zmluvy 

- Od 1.6. sťahovanie nájomníkov 
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- Oprava drobných vád a nedorobkov zistených nájomníkmi 

Ukončené aktivity 

- Obecné noviny Krivín 

- Športové hry pre seniorov OO JDS 

- Obecná brigáda 

- Organizovanie podujatia Stretneme sa na Teplici, stavanie 

mája 

- Stretneme sa na Teplice 

- Deň matiek v KD 

- Enviro súťaž  

- Petangové ihrisko na štadióne 

- Osadenie nových preliezok v parku 

- Výsadba ovocných stromov v obci 

- Rande s Heligonicou 

- Nakúpené stoličky do KD 

Opatrovateľská služba 

- Hľadanie nových klientov do opatrovateľskej služby 

- Zamestnanie novej opatrovateľky  p. Dany Tomovej 

- Riešenie zložitej životnej sitácie občana 

Rozpracované 

realizácie 

Pripravujeme 

- Chodník na bus zastávke a ostrovčeku – príprava na 

povrchovú úpravu 

- Vybudovanie miestneho trhoviska medzi poštou a KD 

- oprava výtlkov a komunikácií 

- Maľovanie vodorovných dopravných značení 

Rozpracované 

projekty 

- Železničná ulica – vybudovanie časti chodníka s prechodom 

pre chodcov s osvetlením,  

- úprava miestnej komunikácie (rozšírenie) na Hlavnej ulici 

v priestore domu služieb,  

- výmena kanalizačného  poklopu na Železničnej ulici,  

- realizácia odvodnenia na Zemianskej ulici,  

- Elektrifikácia Stará Hora – Rozšírenie distribučnej siete 

v lokalite Sv. Anny vinice – Stará Hora 

- Vybudovanie novej bežeckej a atletickej dráhy v areáli ZŠ 

a MŠ – čakáme na schválenie projektu 

- Vybudovanie modernej biologickej učebne v ZŠ – čakáme 

na schválenie projektu 

- Vybudovanie zberného dvora na bioodpad zo záhrad 

a verejných priestranstiev – čakáme na schválenie projektu 

- Doplnenie mobiliáru na detské ihrisko na Teplici“. 

- Doplnenie knižného fondu – schválená dotácia 

- Schválená dotácia na MŠ – príprava VO 

- Podanie žiadosti o NFP na výmenu strešnej krytiny na 

spojovacej chodbe a šatniach školskej telocvične  

- Podanie žiadosti o NFP na zateplenie školskej bytovky 

- Vypracovanie PD pre výmenu strechy na zdravotnom 

stredisku, zároveň podanie žiadosti o NFP na výmenu- 

výzva 

- Príprava realizácie VO služieb a materiálov 

vodozádržných opatrení v intraviláne obce 
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Kultúra, šport 

- Výroba Osadenie zariadenie do vstupnej chodby kaštieľa + 

vybavenie rekvizitami, osadenie lustrov, brúsenie parkiet  

- Rande s Heligonicou 

- Zumba, relaxačné cvičenia – telcovičňa 

- Vydanie občasníka Krivín  

- Stretneme sa na Teplici – stavanie mája 

- Pietny akt kladenia vencov pri pomníku padlých 

- Deň matiek 

- Čitateľská súťaž v obecnej knižnici 

- Turnaj stolnotenisový – Memorial Ľuba Ďurovského 

- Kurz rozvoja zručností – powerpoint 

- OO JDS – okresné hry seniorov 

- Zájazd na kabaretné vystúpenie do Ba 

- Zbierka deky pre odídencov 

- Uvítanie detí do života 

Životné prostredie 

- štiepkovanie  konárov pri SES,  

- upratovanie na ZD,  

- drvenie drobného stavebného odpadu,  

- zber chemikálií,  

- preverenie čiernych skládok v  obci 

- zbierka šatstva na charitu 

 

 

Rokovania 

- Štrajková pohotovosť 

- Stretnutie – pozemok – ČOV 

- Opatrovateľská služba 

- Nájomcovia bytovka, p. Sulaček 

- Zubná ambulancia 

- NKU kontrola 

- SAŽP – zberný dvor 

- Pomník I. sv. vojny  - Ministerstvo obrany ČR 

- RZMOT 

- Mochovský región 

- Okr. Prokuratúra – OZ, kontrola VZN, p. Švec, 

- Úrad práce – D.Horniaček 

- RSP Tehla, prehodnotenie výhod 

- Česato – balvany na pietne miesto 

- Pošta – trhovisko, odpredaj budovy 

 

Organizácie 

spolupráca 

 

 

ZO JDS – príprava výstavy v KD, videoreportáž 

Obecná knižnica – vytopenie knižnice havária, sťahovanie, 

dobrovoľníci 

ZPOZ – Uvítanie detí do života 

MO MS – veľkonočné dielne 

MO MS, poľovnícke združenie, JDS – fašiangy 

FS Krivín – uvedenie CD do života, vystúpenie v TV Senzi 

OOCR – archív 

MO MS – zájazd do Košíc 

Poľovníci – JDS,  
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Červený kríž – Rybnícka kvapka krvobnovenie činnostii 

MŠ – návšteva na zbernom dvore – separovanie 

ZŠ – súťaž v separácii jednotlivec, trieda 

DCS -utorky a štvrtky activity, plan činnosti, spolupráca s 

ROS,lektorky 

MOMS – brigáda sv. Anna okolie a pri Urbankovi 

MŠ – čistenie od odpadov – Urbanko 

Farský úrad – pobožnosť pri kaplnke sv.Urbana, požehnanie 

vinohradov 

Havaría knižnice – seniori, dobrovoľníci 

Univerzita tretieho veku – Peter Chvojka, Krivín, JDS, MŠ, 

Farský úrad,Ľudový dom, vinárstvo Uhnák, Jozef Polc 

OFK – turnaj prípravok, zapasy 

VS – otvorené pivnice 

Brigáda obecná – Hrúštie, cintorín 

Škola – Deň zeme – výsadba rastlín v obci 

Pripravujeme 

 

Hurá prázdniny – viď plagát 

Rozlúčka s deviatakmi 

Komisia soc.vecí a zdravotníctva – Letný tábor na Duchonke 

 

 

 

 

Starosta obce otvorila k danému bodu rozpravu: 

p. Hradíleková informovala o projekte Elektrifikácia Stará hora, o poslaní žiadosti o dotáciu na 

spojovaciu chodbu ZŠ, šatňu a strechy + zateplenie. 

Poslanec Kováč – bolo spomenuté v projektoch atletická dráha, bola schválená už dotácia a aký 

je tam povrch v projekte 

Starostka – čakáme na vyhodnotenie projektu a povrch bude tartan 

Poslanec Kúdela – kedy je plánovaná rozlúčka s deviatakmi 

Starostka – plánovaná je zrejme na posledný školský deň 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Uznesenie č. 556/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obce od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

7.) Správa o hospodárení obce  

Správu o hospodárení obce a jednotlivé podklady mali poslanci v pracovných materiáloch. 

Správu predniesla starostka a doplnila ju účtovníčka obce p. Smadišová. 

 

Starostka obce otvorila k danému bodu rozpravu: 
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Poslanec Vyskočil – spýtal by som sa k tým mesačným nákladom či by mohli byť rozpísané 

názvy jednotlivých stĺpcov nákladov, v ktorých sú skokové nárasty.  

Starostka – dopracujeme a pošleme 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Uznesenie č. 557/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie správu o hospodárení obce od 01. do 05. 

2022. 

 

 

8.) Záverečný účet za rok 2021 a 9.) Stanovisko hlavného kontrolóra 

 

Starostka otvorila k daným bodom rozpravu. 

Poslankyňa Sedliaková –  na strane 13 sú hviezdičky, priala by som vysvetlenie k hviezdičkám, 

prípadne vymazať hviezdičky 

Starostka – môžeme vymazať nepotrebuje to komentár 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

 

Uznesenie č. 558/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavného kontrolóra a stanovisko k 

Záverečnému účtu za rok 2021.  

Uznesenie č. 559/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad.  

 

Uznesenie č. 560/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na vrátenie do 

rezervného fondu vo výške 17 731,45 EUR. 

 

 

10. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2022 
Starostka otvorila rozpravu, neboli podané pripomienky. 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 561/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Rybník na II. polrok 2022. 

 

Uznesenie č. 562/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo poveruje hlavného kontrolóra vykonať kontroly podľa plánu kontrol na 

II. polrok 2022. 

 

11.) Schválenie VZN územný plán obce Rybník dodatok č. 2 

 

Starostka – v materiáloch ste mali návrh VZN, ktoré bolo vyvesené v zákonnej lehote, 

dôvodovú správu a náhľad týkajúci sa územného plánu obce.  

Starostka obce otvorila k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 563/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku sa uznieslo na VZN č. 3/2022 o vyhlásení Všeobecného 

záväzného nariadenia územného plánu obce Rybník Zmeny a doplnky  č.2 a schvaľuje 

Územný plán obce Rybník Zmeny a doplnky č. 2. 

 

 

12.) Schválenie podmienok VOS IBV Jarmočná  

Starostka – v materiáloch ste dostali informáciu z komisie, ktorá navrhla aby bola táto súťaž 

zrušená ako celok na základ toho, že bola netransparentná.  

Boli upravené podmienky a termíny VOS IBV Jarmočná. 

Starostka otvorila k danému bodu rozpravu: 

Starostka – navrhujem termín súťaže na 9/2022. 

Poslanci  sa zhodli, aby bola súťaž vyhlásená 7/2022. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 564/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje: 

a) podmienky verejnej obchodnej súťaže k prevodu nehnuteľného majetku v zmysle §9 

ods. 2 písm. b) Zákona č. 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov. 

b) členov hodnotiacej komisie: Ing. Vyskočil, Ing. Kúdela, p. Mäsiar. 

 

13.)  Prerokovanie výsledkov obchodno-verejnej súťaže – pekáreň 

 

Starostka vyzvala člena komisie aby informoval obecne zastupiteľstvo s výsledkom obchodnej 

verejnej súťaže. 

Poslanec Bagola – bol urobený zápis z komisie. Boli podané 2 ponuky na odkúpenie. Podľa 

obchodných podmienok najvyššia váha bola na architektonickom riešení a rozpracovania 

využitia týchto priestorov. Keďže tieto riešenia a využitia priestorov neboli dostatočne 

vypracované ani v jednej z ponúk, sme skonštatovali, že súťaž odporúčame zrušiť a upraviť 

podmienky tak, že povinne sa bude v podmienkach vyžadovať vizuál, pohľady, využitie 

priestorov. Podmienky musia byť stanovené jednoznačne a pokiaľ nesplnia ponúkajúci 

podmienky, budú automaticky vylúčení. Navrhujeme súťaž zrušiť a podmienky budú 

zadefinované presnejšie. 

Poslanec Huszár – nebolo by zle keby sme postavili koncepciu ako by sme si predstavovali, že 

to má vyzerať.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 565/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie správu o výsledkoch obchodno-verejnej 

súťaže č. 1/2022. 

 

14.)  Nákup a umiestnenie zostavy detského ihriska na futbalový štadión 

Starostka – tento bod sme už v minulosti prerokovávali na požiadavku občanov. Starostka 

otvorila k danému bodu rozpravu. 

Poslanec Vyskočil – súhlasím so štúdiou, že ihrisko je na obecný štadión potrebné avšak nemala 

by byť z nerezu.  

Poslanec Vyskočil – mám ešte požiadavku či by sa nadalo namontovať kamerový systém na 

ihrisko.  

Starostka – som za, problém je s napojením, nie je kamery zatiaľ kam napojiť. Mohli by sme 
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to zatiaľ riešiť aj s fotopascami. 

Poslanec Huszár – mohli by sme začať s fotopascami. 

Poslankyňa Sedliaková – chcela by som sa spýtať na lezeckú stenu, aké sú to rozmery. 

Starostka – na linku, ktorý ste dostali sú všetky parametre. 

Poslankyňa Sedliaková – chcela by som sa opýtať či bol urobený nejaký prieskum trhu. 

Starostka – čo sa týka nerezu tak táto ponuka bola jediná, samozrejme spravíme . 

Poslanec Kováč – ja by som bol za to aby sme dali urobiť cenové ponuky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 566/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku poveruje obecný úrad na prieskum trhu zostavy detského 

ihriska do výšky 10 000 €. 

 

15.) Schválenie počtu poslancov pre volebné obdobie 2022 – 2026 

Starostka – je potrebné rozhodnúť o počte volebných obvodov a počtu poslancov v obecnom 

zastupiteľstve  

Starostka otvorila k danému bodu rozpravu.  

Poslanec Vyskočil – Vždy tu bol volebný obvod jeden, k tomu nemám pripomienky. 

K navrhovanému počtu poslancov 7, s tým nesúhlasím.  

Poslankyňa Sedliaková - tiež som za 9 poslancov.  

Huszár – som proti tomu aby bolo 9 poslancov, nevieme sa zísť na OZ. Možno by bolo 

operatívnejšie keby bolo 7 poslancov. 

Poslanec Bagola – tiež si myslím, že pri 7 poslancoch by bola väčšia flexibilita 

Poslanec Kováč – som za to aby bolo 9 ľudí lebo každý hlas môže rozhodnúť. Je to väčšia škála 

zastúpenia ľudí. 

Poslanec Kúdela – nemám problém ani so 7 ani s 9. Urobil som si prieskum koľko poslancov 

je v okolitých obciach. V niektorých je aj 7.  

Starostka – je to rôzne. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 3 

Ing. Dušan Huszár , Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš Bagola,  

"proti": 3 

Ing. Eva Sedliaková, Ing. František Vyskočil, František Kováč 

"zdržal sa": 0  
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Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 567/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje v zmysle § 166 ods. 3 Zákona č. 180/2014 Z. z. 

o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov pre voľby 

poslancov do orgánov samosprávy obcí  na funkčné obdobie 2022-2026 v obci Rybník: 

a) jeden volebný obvod   

b) počet  poslancov obecného zastupiteľstva 7 

Uznesenie nebolo prijaté. 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 4 

Ing. František Vyskočil, František Kováč, Ing. Eva Sedliaková, Ing. Erik Kúdela   

"proti": 3 

Ing. Dušan Huszár, Ing. Miloš Bagola 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

   Uznesenie č. 568/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje v zmysle § 166 ods. 3 Zákona č. 180/2014 Z. z. 

o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov pre voľby 

poslancov do orgánov samosprávy obcí  na funkčné obdobie 2022-2026 v obci Rybník: 

a) jeden volebný obvod   

b) počet  poslancov obecného zastupiteľstva 9 

 

 

16.)  Schválenie dotácií pre organizácie 

 

Starostka otvorila k danému bodu rozpravu. 

Starostka – je upravená žiadosť MO MS pretože chceme umiestniť v parku pod sv. Trojicou 

pamätnú tabulu Benediktovi Szőllősimu a získali sme 300 € z MO MS ako spoluúčasť na túto 

aktivitu. 

Poslanec Vyskočil – rokovali sme o spolufinancovaní projektu v sume  8 000. Hospodár v sume 

750 € je za 1. polrok. Poslal som prehľad vecí kde som vypočítal cestovné čo by nás stála sezóna 

keby sme boli pod Rybníkom samostatne. Doprava nás vyšla pri dnešných cenách  1835 z toho 

1000 nám dali Veľké Ludince čo je zdokladované, delegované osoby zaplatili oni. Sezóna nás 

vyšla 850 €. Toto je ten rozdiel, ktorý sme ušetrili. 4. liga porovnanie  s 5. ligou – 4. liga nás 

vyjde 2573 + poplatok za dorast 100€ = 2673 euro keď si to budeme robiť my a volali by sme 

sa Rybník.  Ak by sme zostali v 5 liga by nás vyšla sezóna až 3100 + 100 eur poplatok. Čiže 4. 

liga by nás vyšla lacnejšie. Na druhú časť žiadam 6 200 € .  

Poslanec Kováč – žiakov som tam nepostrehol 

Poslanec Vyskočil – žiakov máme v Čajkove, nevieme poskladať žiacke mužstvo. V prípravke 

ktorú, chceme poskladať máme len 3 deti.  

Poslanec Kováč - chcel som navrhnúť poskladať žiacke mužstvo a ponúknuť ho niekomu 

Poslanec Vyskočil - tých 2 žiačikov máme v Leviciach a 4 žiakov máme v Čajkove 

v spoločnom družstve. Z toho sú 3 a jeden skončil a ide do dorastu. Čajkov posúva k nám do 

dorastu žiakov. Taká je dohoda keď my im pomôžeme so žiackym mužstvom tak oni pomôžu 

nám s dorasteneckým.  

Poslanec Kúdela – budeme pokračovať v spolupráci a časť tých nákladov nám pokryjú Ludince 
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Poslanec Huszár – to čo mi chýba teraz, ja by som chcel vedieť váš pohľad, čo vy navrhujete 

a urobíme nejaký záver 

Poslanec Vyskočil – môj pohľad je nielen z hľadiska futbalu ale aj z hľadiska poslanca že ja 

som do toho išiel z toho dôvodu, že máme možnosť ušetriť peniaze na nejaké iné činnosti. Preto 

som to urobil a som za to aby sme spolupracovali s Ludincami. 

Poslanec Kúdela – ja keď som sa bavil na výbore, tak zmluva je tak postavená, že ako 

pokračujúci klub s názvom vo vyššej lige by bol OFK Rybník bez ohľadu na to či by sme 

pokračovali v tej zmluve. Ak nie meno nám zostane ale budeme si to musieť zaplatiť sami. 

Takže keď som sa na to pozeral z ekonomického hľadiska tak sme ušetrili obci 13 000 €.   

Poslanec Vyskočil – môj osobný názor je pokračovať v spolupráci s Veľkými Ludincami. 

Poslanec Bagola – ak vidíš v tej spolupráci prínos tak poďme do toho. 

Poslanec Huszár – ja som chcel počuť Váš názor, dobre to robíte, futbal napreduje mladý majú 

kde hrať a keď ste sa tak rozhodli, že to má svoje výhody, tak som tiež za to. Ale ak by to malo 

byť len o tých 1500 € tak som proti. Ale vy ste výbor a ak ste sa rozhodli tak ja osobne stojím 

za Vami.  

Poslanec Vyskočil – žiadame o dotáciu v sume 5 600 € 

Starostka – ostatným organizáciám schvaľujeme podľa ich žiadostí a dokladovania. Tí čo 

neaktualizovali zatiaľ do septembra počkáme a potom im schválime. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

 

Uznesenie č. 569/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje dotácie pre organizácie na území obce podľa 

predloženého návrhu. 

 

17.)  Rozpočtové opatrenie č. 4 

Starostka – zapájame už do rozpočtového opatrenia aj schválenú dotáciu na materskú školu  

Starostka otvorila k danému bodu rozpravu. Neboli podané pripomienky.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 
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Uznesenie č. 570/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje  

a) rozpočtové opatrenie č. 4 pre rok 2022 podľa predloženého návrhu. 

b) Presun 10 000 € z rezervného fondu. 

 

 

18.)  Rôzne 

a) Informácia o projekte nadstavba MŠ 

Starostka - v materiáloch ste mali termíny, ktorých sa musíme držať. Momentálne pripravujeme 

prieskum na obstarávateľa. Optimálny je september 2022 alebo október 2022 kedy by mali 

začať stavebné práce.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 571/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informácie o Projekte nadstavba MŠ. 

 

 

b) Splnomocnenie na účasť na Zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov v poľovnom 

revíri Rybník 

Starostka – jedná sa o to aby bola obec zastúpená v tomto revíri. Volia si výbor, schvaľujú 

výšku za užívanie spoločného revíru.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 5 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 1 

Ing. Eva Sedliaková.   

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 572/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje plnú moc na účasť na zhromaždení vlastníkov 

poľovných pozemkov v poľovnom revíri Rybník pre starostku obce.  

 

 

c) Informácia o projekte „Rozšírenie distribučnej siete , LE- Rybník-Sv. Anna vinice 

Starostka - Informácie boli podané pri činnosti obce.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 6/4 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 573/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informáciu o projekte „Rozšírenie 

distribučnej siete, LE-Rybník-Sv. Anna vinice“ 

 

 

19.)  Interpelácie 

- Neboli podané 

 

20.)  Diskusia 

 

Starostka otvorila diskusiu.  

Poslanec Vyskočil – turnaj Viktora Kiša sa uskutoční 2.7.2022. Mužstvá sú pozvané. Pošlem 

podklady na zverejnenie.  

 

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

Ing. Dušan Huszár, František Kováč, Ing. František Vyskočil, Ing. Erik Kúdela, Ing. Miloš 

Bagola, Ing. Eva Sedliaková.  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 574/6/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie diskusné príspevky tak, ako boli 

prednesené. 

 

21.) Záver 

 

Na záver zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce poďakovala prítomným za účasť 

a 35. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Rybníku ukončila.  

 

 

Ing. Daniela Trňanová, MBA; starostka obce                                  ................................... 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Eva Sedliaková                                                                          ..................................... 
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Ing. Miloš Bagola   .................................... 

 

Zapisovateľka: 

Ing. Daniela Višňová, pracovníčka OcÚ                                     .................................... 

 

 

 

 

 

 


